
ZPRÁVA Č. 21
ZE ZASEDÁNÍ FINANČNÍHO VÝBORU KONANÉHO DNE 11.6.2025

 
 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Petr, p. Stehno, Mgr. et Mgr., Bc. Šimo, Ing. Mokrý, Ph.D., p. Filipenský 
                     
OMLUVEN: Ing. Technik, p. Starý 
 
 
 
                       
 
      
HOSTÉ: p. Dvořák – místostarosta 
              Ing. Vlček – vedoucí OF  
           
              
                 
                       

1. Návrh závěrečného účtu hospodaření města Žďár nad Sázavou za rok 2024 
2. Účetní závěrka města Žďár nad Sázavou za rok 2024 
3. Opatření obecné povahy č. 1/OF/2025, o místním koeficientu pro vymezené nemovité věci 
4. Různé  
 
 

 
Zahájeno: 16.30 h.                  Skončeno: 17.10 h 
Předseda finančního výboru přivítal členy na společném zasedání. Program byl všemi přítomýni členy 
odsouhlasen. 
 
 
 

1. Návrh závěrečného účtu hospodaření města Žďár nad Sázavou za rok 2024 
 
Návrh závěrečného účtu města za rok 2024 byl uveřejněn na úřední desce k případným připomínkám 
občanů města. K dnešnímu dni nebyly žádné připomínky evidovány. 
Hospodaření města skončilo přebytkem ve výši 84 mil. Kč, splacen byl úvěr ve výši 8 mil. Kč, zůstatky 
na účtech vzrostly o 76 mil. Kč. V roce 2024 se proinvestovalo 166 mil. Kč, opravy byly provedeny ve 
výši 42 mil. Kč, provozní saldo činí 204 mil. Kč. 
Vedoucí OF Ing. Vlček dále uvedl, že k materiálu je přiložena Zpráva o přezkoumání hospodaření 
provedená Krajským úřadem, ve které je konstatováno, že k hospodaření města nejsou žádné 
výhrady. 
 
Závěr 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit Závěrečný účet hospodaření města Žďár nad Sázavou za rok 
2024 bez výhrad; j.č. 791/2025/OF/ZM 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
 
 
 
 
       2. Účetní závěrka města Žďár nad Sázavou za rok 2024 
 
Ing. Vlček k tomuto materiálu uvedl, že Účetní závěrka je schvalována na základě zákona o obcích, 
zákona o účetnictví a prováděcí vyhlášky k zákonu o účetnictví. Protokol o schválení je zasílán do 
CSÚIS. Součástí materiálu je inventarizační zpráva, zpráva o přezkoumání hospodaření, zprávy 
interního auditu, veškeré účetní záznamy (rozvaha, výkaz zisku a ztrát, příloha, vlastní kapitál). 
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Členové zastupitelstva měli možnost požádat o doplňující informace k materiálu, žádné požadavky od 
nich nevzešly.  
Při hlasování o schválení účetní závěrky má každý člen zastupitelstva právo zdůvodnit své hlasování 
(písemně i ústně). To se stává součástí protokolu. 
 
 
Závěr 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit Účetní závěrku města Žďár nad Sázavou za rok 2024 a převod 
hospodářského výsledku za rok 2024 na účet 432 – výsledek hospodaření minulých let; j.č. 
790/2025/OF/ZM 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
 
 
 

3. Opatření obecné povahy č. 1/OF/2025, o místním koeficientu pro vymezené nemovité 
věci 

 
Materiál byl zveřejněn na úřední desce k připomínkování, do dnešního dne nebyly žádné námitky, ani 
připomínky podány. 
Zastupitelstvu města je toto Opatření předkládáno beze změn od jeho schválení v ZM dne 20.3.2025. 
Dochází k aktualizaci příloh na základě nejnovějších dat v katastru nemovitostí. 
 
 
Závěr 
Finanční výbor doporučuje ZM schválit Opatření obecné povahy č. 1/OF/2025, o místním koeficientu 
pro vymezené nemovité věci; j.č. 789/2025/OF/ZM 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
       
 
 
        4.   Různé 
Mgr.et Mgr. Šimo, Bc. – požaduje informaci, jak je ve Smlouvě o výpůjčce nepotřebných uměleckých 
děl ze staré radnice zajištěno jejich vrácení v případě vystavení předmětů městem – kdo ponese 
náklady na jejich přepravu 
 
P: Filipenský – poděkoval za zajištění opravy povrchu hřiště na ulici Polní 
 
Mgr.et Mgr. Šimo, Bc. – bude na rekonstrukci budovy bývalého MěÚ nějaká dotace a kdy se začne s 
rekonstrukcí 
Ing. Vlček – dotace ve výši 10.282 tis. Kč, teprve proběhne soutěž na dodavatele, pokud se vysoutěží, 
práce začnou ještě letos 
P. Dvořák – do konce července by se měli všichni nájemci vystěhovat, jsou pro ně zajištěny bezplatné 
náhradní prostory v budově ÚZSVM na ulici Komenského a to po cca 2 roky 
 
Ing. Mokrý, Ph.D. - zajímal se o dopad na životní prostředí v případě výstavby zařízení na spalování 
odpadů ve spolupráci se společností ZEVO 
P. Dvořák – v roce 2029 končí ukládání odpadů na skládkách, nové zařízení dokáže zpracovat 
veškeré odpady včetně štěpku, infekčního materiálu (probíhat bude dezinfekce linky), třídící linka 
odpady separuje, splňuje nejpřísnější normy 
P. Dvořák – podal též informaci o výstavbě nové kotelny 
Ing. Petr – prosí o podrobnější informace ohledně této problematiky včetně rozvahy ekonomické 
stránky na příštím zasedání FV dne 10.9.2025 a na ZM  
 
Mgr.et Mgr. Šimo, Bc.- jaký je rozpočet na výstavbu SSZ Brodská – Revoluční 
Ing. Vlček – ve schváleném rozpočtu byly 2 mil. Kč, k navýšení na 8 mil. Kč došlo z důvodu výstavby 
zálivů pro autobusovou dopravu 
P. Dvořák – práce by měly začít v měsíci srpnu 2025 
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Mgr.et Mgr. Šimo, Bc.- zajímala se, zda bude město finančně podporovat projekt NeŠkola (neformální 
celoživotní pomaturitní vzdělávání v oblasti informačních technologií) 
Ing. Vlček – v současné době nejsou v rozpočtu na tento projekt žádné finanční prostředky 
P. Dvořák – projekt je ve spolupráci s Krajem Vysočina 
 
Mgr.et Mgr. Šimo, Bc. – zajímala se o rekonstrukci domů s pečovatelskou službou na ulici Libušínská 
P. Dvořák – rekonstrukce se plánuje, dojde k zateplení budov, výměně oken i balkonů 
P. Dvořák – informoval přítomné o probíhající rekonstrukci bytů po azylové ubytovně, v plánu je i 
rekonstrukce svobodárny č. 6 
 
 
 

Termíny jednání finančního výboru

vždy v 16.30 h.

10.09.2025

05.11.2025

03.12.2025  
 
 
Pozvánky budou zaslány s týdenním předstihem. 
 
Návrhy na projednání či informace ohledně akcí města, které byste chtěli zařadit na program 
zasedání finančního výboru, je nutné požadovat alespoň 14 dnů před konáním FV, aby bylo 
možné zajistit podklady, případně přítomnost konkrétního vedoucí na zasedání FV. 
Zároveň žádá, aby se dotazy týkaly výhradně ekonomické stránky věci a hospodárnosti 
nakládání s finančními prostředky obce. 
 
 
 
                                   
Zapsala: Turinská                                                                               Ing. Martin Petr                                                      
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USNESENÍ 

ze zasedání finančního výboru konaného dne 11.6.2025 
 
 
PŘÍTOMNI: Ing. Petr, p. Stehno, Ing. Mokrý, Ph.D., Mgr. et Mgr., Bc. Šimo, p. Filipenský  
OMLUVEN: Ing. Technik, p. Starý 
 
 
 
 
Usn.1/21/2025 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit Závěrečný účet hospodaření města Žďár nad Sázavou za rok 
2024 bez výhrad; j.č. 791/2025/OF/ZM 
 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
 
 
 
Usn.2/21/2025 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit Účetní závěrku města Žďár nad Sázavou za rok 2024 a převod 
hospodářského výsledku za rok 2024 na účet 432 – výsledek hospodaření minulých let; j.č. 
790/2025/OF/ZM 
 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
 
 
 
 
Usn.3/21/2025 

Finanční výbor doporučuje ZM schválit Opatření obecné povahy č. 1/OF/2025, o místním koeficientu 
pro vymezené nemovité věci; j.č. 789/2025/OF/ZM 
 
Hlasování : 5 – 0 – 0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsala: Turinská                                                                                    Ing. Martin Petr 
 

 
 

 




